

Establish a Timeline for Optometry Negotiations

To the Legislative Assembly of Ontario:

WHEREAS the Ontario government has underfunded optometric eye care for 30 years; and

WHEREAS optometrists now subsidize the delivery of OHIP-covered eye care by \$173M a year; and

WHEREAS COVID-19 forced optometrists to close their doors resulting in a 75%-plus drop in revenue; and

WHEREAS optometrists will see patient volumes reduced between 40% and 60% resulting in more than two million comprehensive eye exams being wiped out over the next 12 months; and

WHEREAS communities across Ontario are in danger of losing access to optometric care;

We the undersigned petition the Legislative Assembly of Ontario as follows: To instruct the Ontario government to immediately establish a timetable and a process for renewed negotiations concerning optometry fees.



Signature	Name (please print)	Address	City	Postal Code	Email	Phone Number

Please return completed petitions to:

Jamie West, MPP/Député Sudbury
 4b-555 Barrydowne Rd. Sudbury, ON, P3A 3T4

Établir un calendrier pour les négociations d'optométrie

À l'Assemblée législative de l'Ontario:

CONSIDÉRANT QUE le gouvernement de l'Ontario a sous-financé les soins de la vue optométriques depuis 30 ans; et

CONSIDÉRANT QUE les optométristes subventionnent maintenant la prestation des soins oculaires couverts par l'Assurance-santé à hauteur de 173 M\$ par année; et

CONSIDÉRANT QUE COVID-19 a forcé les optométristes à fermer leurs portes, entraînant une baisse de revenus de plus de 75 % ; et

CONSIDÉRANT QUE les optométristes verront le nombre de patients diminuer entre 40 % et 60 %, ce qui entraînera la suppression de plus de deux millions d'examens oculaires complets au cours des 12 prochains mois ; et

CONSIDÉRANT QUE les collectivités partout en Ontario risquent de perdre l'accès aux soins optométriques;

Nous, soussignés, demandons à l'Assemblée législative de l'Ontario de demander au gouvernement de l'Ontario d'établir immédiatement un calendrier et un processus pour la reprise des négociations concernant les frais d'optométrie.



Signature	Name (please print)	Address	City	Postal Code	Email	Phone Number

Veuillez retourner les pétitions remplies à:

Jamie West, MPP/Député Sudbury
4b-555 Barrydowne Rd. Sudbury, ON, P3A 3T4